
Prehovoril kardiochirurg Fischer, ktorý v
minulosti operoval premiéra Fica: JEHO
ŠPORTOVÝ ORGANIZMUS TO ZVLÁDNE!
- editor007 | 18. května 2024

SLOVENSKO: Predseda vlády Robert Fico po atentáte podstúpil už dve vážne operácie.
Kardiológ Viliam Fischer, ktorý premiérovi Robertovi Ficovi v minulosti operoval srdce
uviedol, že jeho športový organizmus by mal operáciu zvládnuť. Upresnil aj aké zdravotné
riziká hrozia pri podobných typoch zranení.

Uznávaný kardiológ, profesor Viliam Fischer poskytol svoj odborný pohľad na zdravotný stav
premiéra v rozhovore pre RTVS. „Takýto priestrel možno jeden, dvakrát som zažil, ale myslím, že
pán premiér mal šťastie v nešťastí. Pretože neboli zasiahnuté zrejme veľké orgány, podľa toho v
brušnej dutine a hlavne veľké cievy. A ja predpokladám, že jeho športový organizmus to
zvládne,“ uviedol.

Hoci lieky na riedenie krvi, ktoré premiér pri trojnásobnom bajpase užíva, sú istou komplikáciou,
v dnešnej dobe ale ani tento fakt pre skúsených anesteziológov a chirurgov neprestavuje žiaden
problém. „Aj vďaka tomu srdcu asi, ako sme čítali, sa prebral a je extubovaný. To znamená, že
dýchacia trubica je vytiahnutá a on si dýcha sám, čo je veľmi dôležitý moment,“ dodal profesor
Fischer pre RTVS.

Vo všeobecnosti sú strelné poranenia veľmi závažné. V hrudníku a brušnej dutine sú dôležité orgány,
a ich vážne poškodenie môže ohroziť život pacienta. Lekári zatiaľ neuvideli, aké konkrétne poranenie
premiér utrpel a či môže mať aj trvalé následky, no podľa odborníkov rekonvalescencia môže
spravidla trvať niekoľko týždňov až mesiacov.
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